
 

 

Южноукраїнська  міська  рада 

  Миколаївської  області     

ВИКОНАВЧИЙ  КОМІТЕТ 
 

П Р О Т О К О Л  № 4 

засідання  виконавчого комітету 
 

від   06   квітня   2022 р.             Місце проведення: 
м. Южноукраїнськ        Велика зала засідань  
                                                                                                   виконавчого  комітету  
                                           Час засідання: 14.00  

 

Всього  членів  виконавчого комітету  - 18 
Присутні на засіданні         - 16 
(список додається)            

          
 Запрошені: начальники управлінь, служб та відділів Южноукраїнської 

міської ради та її виконавчого комітету,  представники  комунального підприємства 

«Теплопостачання та водо-каналізаційне господарство», представники КНП  

«Южноукраїнська міська багатопрофільна лікарня», депутати міської ради, ЗМІ 

(список  додається).  
 

 Голова  засідання:       міський голова     - Валерій ОНУФРІЄНКО 

 

Звучить гімн України. 

Міський голова доповів, що до порядку денного засідання виконавчого 

комітету було включено 36 основних питань. Під час  підготовки засідання надійшла 

пропозиція включити до порядку денного 19 додаткових  питань, 16 з яких  

стосуються захисту прав та законних інтересів дітей. Також є 2 питання, які не 

включені до порядку денного, але потребують обговорення з членами виконавчого 

комітету – щодо фінансування територіальної оборони  м. Южноукраїнська та щодо 

продажу алкогольних напоїв на території Южноукраїнської міської територіальної 

громади.  

Вільховецький Р.В.  запропонував розглянути першими дитячі питання з 

додаткового порядку денного, мотивуючи тим, що будь-якої хвилини може 

прозвучати сигнал повітряної  тривоги. 

 
На голосування ставиться пропозиція включити до запропонованого порядку 

денного  19  додаткових  питань:  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  одноголосно 

 
На голосування ставиться пропозиція затвердити запропонований порядок 

денний з урахуванням додаткових питань та пропозиції щодо зміни порядку 
розгляду питань:  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  одноголосно 
 
Порядок  денний  у кількості  55  питань затверджено. 
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               ПОРЯДОК  ДЕННИЙ  
 
1 Про визначення способу спілкування з малолітньою  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

2 Про визначення способу спілкування з малолітньою  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

3 Про надання дозволу на продаж квартири, право на користування якою має 

малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

4 Про надання дозволу на продаж квартири, право на користування якою має  

малолітня   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

5 Про надання дозволу на продаж квартири, право на користування якою має  

неповнолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

6 Про надання дозволу неповнолітній на укладання договору купівлі-продажу ¼ 

частки  житлового приміщення та придбання ¼  частки квартири на її ім’я та 

надання дозволу на продаж ¼ частки житлового приміщення малолітнього та 

придбання ¼ частки квартири на його ім’я 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

7 Про надання дозволу на продаж ½ частки  житлового приміщення малолітнього та 

прийняття в дар ½ частки квартири на його ім’я 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

8 Про надання дозволу на укладання договору дарування  1/3 частки  квартири,  

право на користування якою мають малолітні   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

9 Про надання дозволу на укладання договору дарування  1/3 частки  квартири,  

право на користування якою має малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

10 Про надання дозволу на укладання договору дарування  3/8 частки  квартири,  

право на користування якою має малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 
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11 Про надання дозволу на укладання договору дарування  квартири,  право на 

користування якою має малолітня   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

12 Про встановлення опіки над 1/3 частки житла малолітньої  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

13 Про затвердження  висновку органу опіки та піклування Южноукраїнської міської 

ради про доцільність позбавлення батьківських прав гр.  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

14 Про затвердження  висновку органу опіки і піклування Южноукраїнської міської 

ради про  визначення участі гр. у вихованні малолітньої  дочки   

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

15 Про затвердження  висновку органу опіки і піклування Южноукраїнської міської 

ради щодо визначення способу участі громадянки у вихованні  малолітнього внука  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

16 Про затвердження  висновку органу опіки і піклування Южноукраїнської міської 

ради про доцільність визнання неповнолітнього   таким, що втратив право 

користування квартирою 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

17 Про затвердження поточних індивідуальних технологічних нормативів 

використання питної води комунального підприємства «Теплопостачання та водо-

каналізаційне  господарство» по наданню  послуг водопостачання та 

водовідведення 

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 

   

18 Про  закінчення опалювального сезону 2021-2022 років  

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 
 

 

19 Про організацію та проведення конкурсу з визначення виконавців послуг з 

вивезення твердих та рідких побутових відходів у житлових будинках державної та 

комунальної власності на території Южноукраїнської міської територіальної 

громади 

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 

 

20 Про затвердження Порядку надання субвенції з бюджету Южноукраїнської міської 

територіальної громади державному бюджету на укріплення матеріально-технічної 

бази правоохоронних органів Южноукраїнської міської територіальної громади 

 



 

  

4 

 ДОПОВІДАЧ: Колесников І.К. – начальник управління з питань надзвичайних 

ситуацій та взаємодії з правоохоронними органами  

 

 

21 Про виділення товарно-матеріальних цінностей з матеріального резерву 

Южноукраїнської міської територіальної  громади 

 ДОПОВІДАЧ: Колесников І.К. – начальник управління з питань надзвичайних 

ситуацій та взаємодії з правоохоронними органами  

 

22 Про основні завдання цивільного захисту Южноукраїнської міської територіальної 

громади на 2022 рік 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Колесников І.К. – начальник управління з питань надзвичайних 

ситуацій та взаємодії з правоохоронними органами  

 

23 Про утворення мобільної бригади соціально-психологічної допомоги особам, які 

постраждали від домашнього насильства та/або насильства за ознакою статі та 

затвердження Положення про неї 

 ДОПОВІДАЧ: Дизик А.А. – директор  Южноукраїнського міського центру 

соціальних служб 

 

24 Про внесення змін до рішення виконавчого комітету Южноукраїнської міської 

ради від 11.12.2019 № 334 «Про затвердження складу житлової комісії з обліку 

внутрішньо переміщених осіб та надання житлових приміщень для тимчасового 

проживання  внутрішньо переміщеним особам при виконавчому комітеті 

Южноукраїнської міської ради та  Положення про неї» 

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

25 Про надання житлового приміщення з фонду житла для тимчасового проживання  

внутрішньо  переміщених  осіб 

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

26 Про взяття на квартирний облік  

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

 

27 Про надання жилих  приміщень  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

 

28 Про зняття з квартирного обліку 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

29 Про взяття на квартирний облік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

30 Про внесення змін до складу комісії з інвентаризації водних об’єктів,  

меліоративних земель, лісових ресурсів, об’єктів державної та комунальної 

власності, що знаходяться в межах Южноукраїнської міської територіальної 

громади, затвердженого рішенням виконавчого комітету Южноукраїнської міської 
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ради від 12.10.2021 № 342 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

 

31 Про внесення змін до складу комісії з самоврядного контролю за використанням та 

охороною земель, затвердженого рішенням виконавчого комітету 

Южноукраїнської міської ради від 02.11.2021 № 352 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

32 Про створення комісії з визначення і відшкодування збитків власникам землі та 

землекористувачам, затвердження Положення про неї 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

33 Про демонтаж рекламних конструкцій,  які розміщені приватним підприємством 

«Агролідер Груп» на території міста Южноукраїнська 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

34 Про надання виконавчому комітету Южноукраїнської міської ради в особі відділу 

екології, охорони навколишнього середовища та земельних відносин 

Южноукраїнської міської ради дозволу на розміщення зовнішньої реклами ( для 

розміщення соціальної реклами) 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 

 

35 Про  присвоєння  поштової адреси нежитловому приміщенню (кімнати №1, №2, 

№3, загальною площею 23,5 м2), розташованому за адресою: проспект 

Незалежності, 11/проспект Соборності, 8, під’їзд 4, «0» поверх,                                     

м. Южноукраїнськ  Вознесенського району  Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

36 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню Х (загальною 

площею 16,9 м2), розташованому за адресою: вулиця Набережна Енергетиків, 29, 

під’їзд 2,  м.Южноукраїнськ  Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

 

37 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню IY (загальною 

площею 16,3 м2), розташованому за адресою: вулиця Енергобудівників,11, під’їзд 

1, м. Южноукраїнськ  Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

38 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню «0» (загальною 

площею 32 м2), розташованому за адресою: бульвар Шевченка,10, під’їзд 4, м. 
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Южноукраїнськ   Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

39 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню ХLIII (загальною 

площею 18,1 м2), розташованому за адресою: бульвар Шевченка, 4, під’їзд 4 ,   м. 

Южноукраїнськ  Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

40 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню (кімнати № 1, №2, 

№3, загальною площею 23,7 м2), розташованому за адресою: проспект 

Незалежності,11/ проспект Соборності,8, під’їзд 6, «0» поверх,                                            

м. Южноукраїнськ  Вознесенського району  Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

41 Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню «0» (загальною 

площею 15,5 м2), розташованому за адресою: бульвар Цвіточний, 11,  під’їзд 4, м. 

Южноукраїнськ  Вознесенського району  Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

42 Про присвоєння поштової адреси нежитловій будівлі, розташованій на вулиці 

Ломоносова, село Панкратове Южноукраїнської міської територіальної громади 

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

43 Про зміну поштової адреси індивідуальному житловому будинку (присадибна 

ділянка), розташованого на вул.Степова,35, село Іванівка Южноукраїнської міської 

територіальної громади Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 
 

44 Про присвоєння поштової адреси об’єкту будівництва-індивідуальному житловому 

будинку, розташованому на вулиці Рибальська, біля будинку № 38, смт. 

Костянтинівка Южноукраїнської міської територіальної громади Вознесенського 

району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу містобудування та 

архітектури Южноукраїнської міської ради 

 

45 Про  внесення  змін та  доповнень  до  Регламенту  виконавчого  комітету 

Южноукраїнської міської  ради, затвердженого рішенням виконавчого комітету  

від 08.09.2021  № 307 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Глуницька І.В. – начальник загального відділу управління 

діловодства та зв’язків з громадськістю  апарату 

Южноукраїнської міської ради та її виконавчого комітету 

 

46 Про клопотання щодо присвоєння Почесного звання України «Мати-героїня» 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 
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47 Про внесення змін до Порядку забезпечення пільговим зубопротезуванням 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

48 Про внесення доповнення до Порядку забезпечення малозабезпечених громадян 

похилого віку, осіб з інвалідністю, сімей з дітьми, осіб які опинились в скрутних 

життєвих обставинах, гарячим харчуванням та продуктовими наборами 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

49 Про надання матеріальної допомоги 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

50 Про внесення змін до рішення виконавчого комітету Южноукраїнської міської 

ради від 02.06.2021 № 172 «Про затвердження Порядків використання коштів з 

бюджету  Южноукраїнської міської територіальної громади на виконання міської 

комплексної програми «Охорона здоров’я в Южноукраїнській міській 

територіальній громаді» на 2021-2025 роки     

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

51 Про затвердження списку дітей перших двох років життя із малозабезпечених 

сімей для безкоштовного забезпечення продуктами дитячого харчування у   І 

кварталі 2022 року 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

52 Про затвердження списку дітей перших двох років життя із малозабезпечених 

сімей для безкоштовного забезпечення продуктами дитячого харчування у  ІІ 

кварталі 2022 року 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

53 Про встановлення розміру кошторисної заробітної плати, який враховується при 

визначенні вартості будівництва (нового будівництва, реконструкції, реставрації, 

капітального ремонту, технічного переоснащення) об’єктів, що здійснюється за 

рахунок коштів бюджету Южноукраїнської міської тергромади на 2022  рік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Петрик І.В. – начальник управління економічного розвитку 

Южноукраїнської міської ради 

 

54 Про внесення змін до програми капітального будівництва об’єктів житлово-

комунального господарства та соціальної інфраструктури Южноукраїнської 

міської територіальної громади на  2021-2025 роки в новій редакції, затвердженої 

рішенням Южноукраїнської міської ради від 22.04.2021 №339 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Приставська  І.Б. – начальник управління будівництва і ремонтів 

Южноукраїнської міської ради 

 

55 Про внесення змін до бюджету Южноукраїнської міської територіальної громади 

на 2022 рік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гончарова Т.О. – начальник фінансового управління 

Южноукраїнської міської ради 
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1 СЛУХАЛИ: Про визначення способу спілкування з малолітньою  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що проектом рішення пропонується визначити спосіб 

спілкування батька з донькою наступним чином: щовівторка та щочетверга з 17.00 

до 19.00 год.; другий та четвертий тиждень місяця у суботу та неділю з 10.00 до 

17.00 год. у присутності матері дитини. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 65 додається/ 

 

 

2 СЛУХАЛИ: Про визначення способу спілкування з малолітньою  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що проектом рішення пропонується визначити спосіб 

спілкування батька з донькою наступним чином: : щовівторка та щочетверга з 17.00 

до 19.00 год. Перші три місяці зустрічі проводити у присутності матері дитини. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  66  додається/ 

 

 

3 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на продаж квартири, право на 

користування якою має малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  пропонується дати дозвіл на продаж квартири у м. 

Южноукраїнську у зв’язку з фактичним  місцем проживання та реєстрацією дитини 

у м. Вільнюс Литовської республіки. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 67  додається/ 

 

 

4 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на продаж квартири, право на 

користування якою має  малолітня   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку продається 2-кімнатна та 

купляється 3-кімнатна квартира. Покращення. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
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ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  68  додається/ 

 

 

 

5 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на продаж квартири, право на 

користування якою має  неповнолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що у даному випадку продається 2-кімнатна та 

купляється 3-кімнатна квартира. Покращення. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 69  додається/ 

 

 

6 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу неповнолітній на укладання договору 

купівлі-продажу ¼ частки  житлового приміщення та 

придбання ¼  частки квартири на її ім’я та надання дозволу 

на продаж ¼ частки житлового приміщення малолітнього та 

придбання ¼ частки квартири на його ім’я 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що у даному випадку продається 2-кімнатна квартира 

та купляється 3-кімнатна у рівних  частках. Без порушень. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 70 додається/ 

 

 

7 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на продаж ½ частки  житлового 

приміщення малолітнього та прийняття в дар ½ частки 

квартири на його ім’я 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку продається ½  частка  секції а 

взамін дитина отримує ½ частки  трикімнатної квартири. Без порушень. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 71 додається/ 
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8 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на укладання договору дарування  1/3 

частки  квартири,  право на користування якою мають 

малолітні   

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку бабуся дітей дарує 1/3 частку 

квартири на ім’я матері дітей. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 72 додається/ 

 

 

9 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на укладання договору дарування  1/3 

частки  квартири,  право на користування якою має 

малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку дідусь дитини дарує на ім’я 

батька дитини 1/3 частки 2-кімнатної квартири, право на користування якою має 

малолітній. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення №  73  додається/ 

 

 

10 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на укладання договору дарування  3/8 

частки  квартири,  право на користування якою має 

малолітній  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку дядько дитини дарує на ім’я 

батька дитини 3/8 частки 3-кімнатнорї квартири. Без порушень.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  74  додається/ 

 

 

11 СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на укладання договору дарування  

квартири,  право на користування якою має малолітня   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 
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Гопкал М.А.  доповів, що  у даному випадку дідусь дитини дарує на ім’я  

батька дитини  квартиру. Без порушень. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  75  додається/ 

 

 

12 СЛУХАЛИ: Про встановлення опіки над 1/3 частки житла малолітньої  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що малолітня отримала у спадок 1/3 частки квартири і 

опікун дитини  встановлює опіку над цією часткою житла.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 76   додається/ 

 

 

13 СЛУХАЛИ: Про затвердження  висновку органу опіки та піклування 

Южноукраїнської міської ради про доцільність позбавлення 

батьківських прав  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  батько не приймає участі у житті дитини з  самого 

її народження. Комісія з питань захисту прав дитини одноголосно підтримала  

доцільність позбавлення батьківських прав гр.. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення № 77  додається/ 

 

 

14 СЛУХАЛИ: Про затвердження  висновку органу опіки і піклування 

Южноукраїнської міської ради про  визначення участі у 

вихованні малолітньої  дочки   

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що проектом рішення пропонується визначити спосіб 

спілкування батька з донькою наступним чином: періодичні зустрічі за графіком, 

визначеним рішенням виконавчого комітету від 18.08.2021 №286; щовівторка та 

щочетверга з 17.00 год. до 20.00 год.;  другий та четвертий тиждень місяця з 17.00 

год. до 10.00 год. неділі. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
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РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  78 додається/ 

 

 

15 СЛУХАЛИ: Про затвердження  висновку органу опіки і піклування 

Южноукраїнської міської ради щодо визначення способу 

участі громадянки у вихованні  малолітнього внука  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що проектом рішення пропонується визначити спосіб 

спілкування бабусі з внуком наступним чином: перша та третя неділя місяця з 10.00 

до 18.00 год.; друга та третя середа місяця з 17.00 до 19.00 год.; спільний відпочинок 

з дитиною – 7 днів у літній період за погодженням з матір’ю дитини.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 79 додається/ 

 

 

16 СЛУХАЛИ: Про затвердження  висновку органу опіки і піклування 

Южноукраїнської міської ради про доцільність визнання 

неповнолітнього таким, що втратив право користування 

квартирою 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гопкал М.А. – начальник служби у справах дітей 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гопкал М.А.  доповів, що  неповнолітній з 2017 року проживає на території 

іншої держави, навчається там, має право на проживання та користування житлом.  

Дідусь  хлопчика звернувся до суду щодо визнання його таким, що втратив право на 

користування квартирою. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  80  додається/ 

 

 

 

Нечай  В.М. – заступник командира підрозділу самооборони 

м.Южноукраїнська та Южноукраїнської міської територіальної громади, член 

виконавчого комітету відзначив, що  в Україні  42-й день йде війна. За цей час 

бійці тероборони не отримали жодного комплекту форми, хоча заявки на форму 

були і обіцянки, що нею забезпечать, теж були. Допомогу надають волонтери, зі 

сторони  міської громади допомоги немає.  

Щодо грошового забезпечення.  Передбачалося, що війна буде короткою і 

перемога буде швидко. Але такого не сталося. Ворог дуже сильний і очікується 

друга хвиля наступу. На сьогоднішній день у підрозділі немає жодного бронежилета, 

немає касок, але саме наш підрозділ тримає безпеку всього міста - не військовий 

комісаріат, не інші підрозділи.  Особовим складом у 300 осіб охороняються 4 

блокпости, переправа, деякі об’єкти в місті та інше. Яким би високим не був 



 

  

13 

патріотизм, бійців потрібно годувати, а також потрібно думати про те, як жити 

сім’ям, чиї чоловіки 24/7 знаходяться  на об’єктах. 42 дні бійці не отримують 

грошей. Міська влада не виділила на сьогоднішній день жодної копійки.  На сесії 

міської ради виступав командир підрозділу самооборони майор Білий Ю.І., йому 

пообіцяли вирішити це питання до 07.04.22. Читаючи проекти рішень  я не бачу, щоб 

на грошове забезпечення  тероборони були виділені кошти. Тому є питання: якщо 

завтра бійці тероборони відмовляться проходити службу в добровільному підрозділі 

самооборони, то хто  буде охороняти місто?  

Онуфрієнко В.В.  зазначив, що він не згодний з  тим, що міська влада  нічого 

не робить. Він вказав на те, що підрозділ самооборони знаходиться на території 

МТГ, забезпечується харчуванням, електроенергією. Щодо забезпечення формою –

можна все пояснити.  Такі питання,  як грошове забезпечення, сьогодні вирішити не 

можливо, але розглядаються різні варіанти, щоб в майбутньому ніхто не був 

звинувачений у неправильних діях.  

Щодо забезпечення формою. Вона замовлена і зараз відшивається – це 

питання було вирішене з Білим Ю.І. на наступний день після звернення.  

Щодо бронежилетів і касок. Бронежилети, які надходили, за рішенням  

воєнного коменданта передані Збройним Силам України. Інші товари, які надходили 

для  тероборони, воєнним комендантом теж були передані  воїнам ЗСУ, які 

охороняють м. Южноукраїнськ та Южноукраїнську МТГ. Все що надходило по 

гуманітарці – бійцям тероборони видавалося.  

Єдине питання, яке сьогодні важко вирішити – це грошове забезпечення. 

Міський голова звернувся до керівників підприємств, щоб вони  зберегли середню 

заробітну плату за тими, хто перебуває в теробороні.  Це робиться.  

Вільховецький Р.В. запитав, хто буде охороняти місто, якщо ЗСУ за наказом 

знімуться з позицій і залишать наше місто? 

Онуфрієнко В.В. відзначив, що всі будуть виконувати накази воєнного 

коменданта, інакше бути не може, а зараз потрібно тримати себе в руках і не  

провокувати паніку. Міська влада про всі проблеми знає і робить все для їх 

вирішення.  Також, міський голова відзначив, що  це питання є одним з  тих двох, 

про які йшлося на початку засідання виконавчого комітету, і, залежно від  

обговорення цього питання, буде або прийнято рішення, або  продовжено пошуки  

вирішення цього питання.  Попередньо була домовленість про  вирішення питання 

до 07.04.22 і цей час (з 31.03.22) було  витрачено на юристів, на підприємців, на 

керівників підприємств міста з тим, щоб була можливість  гідно заохотити наших 

захисників.  

 

 
 
17 СЛУХАЛИ: Про затвердження поточних індивідуальних технологічних 

нормативів використання питної води комунального 

підприємства «Теплопостачання та водо-каналізаційне  

господарство» по наданню  послуг водопостачання та 

водовідведення 

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 

   

Божко В.А. доповів, що дані нормативи розроблені на підставі  Методики 

розрахунку  технологічних витрат питної води підприємствами, які надають  послуги 

з централізованого водопостачання.   

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.   
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ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення   
                                               РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ: 

«За»   -  14 

«Проти»  -  немає 

«Утримались» -  2 

    /Рішення № 81 додається/ 
 

 

 

18 СЛУХАЛИ: Про  закінчення опалювального сезону 2021-2022 років  

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 
 

 

Божко В.А.  доповів, що  проектом рішення пропонується припинити 

постачання тепла в місто у разі встановлення середньодобової температури повітря 

протягом 3-х діб вище +8оС. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.   

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення   
                                               РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  

«За»   -  15 

«Проти»  -  немає 

«Утримались» -  1 

    /Рішення № 82 додається/ 
 

 

 

19 СЛУХАЛИ: Про організацію та проведення конкурсу з визначення 

виконавців послуг з вивезення твердих та рідких побутових 

відходів у житлових будинках державної та комунальної 

власності на території Южноукраїнської міської 

територіальної громади 

 ДОПОВІДАЧ: Божко В.А. – начальник управління житлово-комунального 

господарства Южноукраїнської міської ради 

 

Божко В.А.  доповів, що  цим проектом рішення пропонується затвердити  

Положення про порядок проведення конкурсу, утворити комісію та затвердити 

конкурсну документацію на проведення конкурсу, затвердити проект договору та 

опублікувати оголошення.  

Латій І.В.  запропонував включити до складу конкурсної комісії старост 

Костянтинівського та Іванівського старостинських округів.  

Запропонований проєкт рішення, з урахуванням пропозиції Латія І.В.,  

поставлено  на голосування.   

  

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  з 

урахуванням запропонованих змін та  доповнень 
                                               РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  

«За»   -  10 

«Проти»  -  немає 

«Утримались» -  6 
/Рішення №  83  додається/ 
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20 СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку надання субвенції з бюджету 

Южноукраїнської міської територіальної громади 

державному бюджету на укріплення матеріально-технічної 

бази правоохоронних органів Южноукраїнської міської 

територіальної громади 

 

 ДОПОВІДАЧ: Колесников І.К. – начальник управління з питань 

надзвичайних ситуацій та взаємодії з правоохоронними 

органами  

 

 

Колесников І.К.  доповів, що даний проект рішення розроблено на 

виконання комплексної Програми профілактики злочинності, затвердженої 

рішенням міської ради 21.12.2021 року. 

Запропонований проєкт рішення поставлено  на голосування.   

  

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення   
                                               РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  

«За»   -  15 

«Проти»  -  немає 

«Утримались» -  1 

/Рішення №  84   додається/ 
 

 

21 СЛУХАЛИ:  Про виділення товарно-матеріальних цінностей з 

матеріального резерву Южноукраїнської міської 

територіальної  громади 

 ДОПОВІДАЧ: Колесников І.К. – начальник управління з питань 

надзвичайних ситуацій та взаємодії з правоохоронними 

органами  

 

Колесников І.К.  доповів, що  даний проект рішення розроблено у зв’язку з 

необхідністю використання  товарно-матеріальних цінностей з матеріального 

резерву Южноукраїнської міської територіальної громади. 

Запропонований проєкт рішення  поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення   
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  одноголосно 
/Рішення № 85 додається/ 

 

 
22 СЛУХАЛИ: Про основні завдання цивільного захисту Южноукраїнської 

міської територіальної громади на 2022 рік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Колесников І.К. – начальник управління з питань 

надзвичайних ситуацій та взаємодії з правоохоронними 

органами  

 

Колесников І.К.  доповів, що дане питання є процедурним, воно 

затверджується кожного року на  поточний рік. 

Запропонований проєкт рішення  поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення   
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  одноголосно 
/Рішення № 86 додається/ 
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23 

СЛУХАЛИ: Про утворення мобільної бригади соціально-психологічної 

допомоги особам, які постраждали від домашнього 

насильства та/або насильства за ознакою статі та 

затвердження Положення про неї 

 ДОПОВІДАЧ: Дизик А.А. – директор  Южноукраїнського міського центру 

соціальних служб 

 

Дизик А.А. доповіла, що необхідність прийняття цього рішення викликана 

кадровими змінами, що відбулися у виконавчих органах ради. Також, пропонується  

затвердити склад мобільної бригади не поіменний, а по посадах, у зв’язку з чим п.3 

проекту рішення пропонується доручити  керівникам,  дотичним до роботи центру 

соціальних служб,  визначити  осіб, які будуть входити до складу мобільної бригади.    

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення № 87 додається/ 

 

 

 
24 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

Южноукраїнської міської ради від 11.12.2019 № 334 «Про 

затвердження складу житлової комісії з обліку внутрішньо 

переміщених осіб та надання житлових приміщень для 

тимчасового проживання  внутрішньо переміщеним особам 

при виконавчому комітеті Южноукраїнської міської ради та  

Положення про неї» 

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

Сезоненко І.В. доповіла, що необхідність прийняття цього рішення 

викликана змінами, що відбулися в структурі виконавчих органів Южноукраїнської 

міської ради  та комунальних підприємствах м.Южноукраїнська. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення № 88 додається/ 

 

 

 

25 СЛУХАЛИ: Про надання житлового приміщення з фонду житла для 

тимчасового проживання  внутрішньо  переміщених  осіб 

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

Сезоненко І.В. доповіла, що проектом рішення пропонується  продовжити 

строк надання у тимчасове користування житлового приміщення №013 на вулиці 

Миру, 9 в м.Южноукраїнську гр. Адаєвій Г.В., Адаєву О.Б., Ярковій Я.М. та Адаєвій 

А.О. з фонду житла для тимчасового проживання  внутрішньо  переміщених  осіб, на 

строк до 16.04.2023 року, з можливістю продовження на наступний  строк у разі 

відсутності змін у їх статусі та якщо вони не набули іншого місця проживання. 
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Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення №  89  додається/ 

 

 
26 СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік  

 ДОПОВІДАЧ: Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

 

Сезоненко І.В. доповіла, що  на підставі рішення громадської комісії з 

житлових питань при виконавчому комітеті Южноукраїнської міської ради від 

10.02.2022 пропонується   взяти на квартирний облік за місцем проживання сім’ї 

громадян: Гойнич О.С.,  Літути І.М.,  та Кухаренка К.С. Пунктом 2 проєкту рішення 

пропонується  зарахувати на квартирний облік у виконавчому комітеті  Казанчук 

О.А., особу з числа дітей, позбавлених батьківського піклування, із збереженням 

попереднього часу перебування  на квартирному обліку та у списку осіб, які 

користуються правом позачергового одержання жилих приміщень, в межах 

Іванівського старостинського округу, відповідно до рішення  Іванівської сільської 

ради від 15.03.2011, з 15.03.2011. Пунктом 3 проєкту рішення пропонується  

затвердити рішення житлово-побутової комісії в/ч 3044 про зарахування на 

квартирний облік за місцем проходження служби військовослужбовця Філя С.М. 

Пунктом 4 проєкту рішення пропонується  затвердити рішення житлово-побутової 

комісії в/ч 3044 про зарахування на квартирний облік за місцем проходження служби 

військовослужбовця Герасименка С.П. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 90  додається/ 

 

 
27 СЛУХАЛИ: Про надання жилих  приміщень  

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

 

Сезоненко І.В. доповіла, що на підставі рішення громадської комісії з 

житлових питань при виконавчому комітеті Южноукраїнської міської ради від 

10.02.2022 пропонується  надати   в користування вивільнені житлові площі в 

гуртожитках комунальної власності м.Южноукраїнська громадянам Дубенку В.В.,  

Зеленяку М.В., Поліщуку І.Ю., Філю С.М. та Герасименку С.П. Пунктом 2 проєкту 

рішення пропонується  Борисову Є.І., з сім’єю у складі 3 осіб, звільнити службове 

житлове приміщення №11 в будинку №8 на вулиці Дружби Народів в 

м.Южноукраїнську. Пунктом 3 проєкту рішення пропонується  надати Борисову Є.І., 

з сім’єю з 3 осіб,  житлове приміщення №539 в гуртожитку будинку №8 на вулиці 

Дружби Народів в м.Южноукраїнську.  Пунктом 4 проєкту рішення пропонується  

продовжити термін дії ордеру, виданого гр. Воронкову В.С., на три місяці після 

закінчення воєнного стану. Пунктом 5 проєкту рішення пропонується продовжити 

термін дії ордеру, виданого гр. Діченку Д.В., на три місяці після закінчення воєнного 

стану. Пунктами 4 та 5 передбачалося продовжити термін дії ордерів до 20.04.22, але 
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через введення воєнного стану та через те, що не працюють ЦНАПи (закриті всі 

реєстри), люди просто не зможуть зареєструвати своє місце проживання.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  91 додається/ 

 

 

  

28 СЛУХАЛИ: Про зняття з квартирного обліку 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 

 

Сезоненко І.В. доповіла, що  після проведеної перереєстрації громадян, які 

перебувають на квартирному обліку у виконавчому комітеті Южноукраїнської 

міської ради, на підставі рішення громадської комісії з житлових питань при 

виконавчому комітеті від 10.02.2022, відповідно до пунктів  25, 26, 28 Правил обліку 

громадян, пропонується зняти з квартирного обліку за місцем проживання сім’ї  58 

громадян.  Пунктом 2 проєкту рішення пропонується визначити, що заяви громадян 

про поновлення на квартирному обліку розглядати за участю громадської комісії з 

житлових питань при виконавчому комітеті Южноукраїнської міської ради.  

Пунктом 3 проєкту рішення доручається відділу квартирного обліку та приватизації 

у тримісячний термін після закінчення воєнного стану, у письмовій формі 

повідомити  громадянам про їх зняття з квартирного обліку. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  92  додається/ 

 

 

 

29 СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Сезоненко І.В. - начальник відділу квартирного обліку та 

приватизації Южноукраїнської міської ради 
 

Сезоненко І.В. доповіла, що на підставі рішення громадської комісії з 

житлових питань при виконавчому комітеті Южноукраїнської міської ради 

пропонується   взяти на квартирний облік за місцем проживання сім’ї громадян 

Гербей Р.В. та Грубої Т.М.  Пунктом 2 проєкту рішення пропонується  відмовити у 

взятті на квартирний облік за місцем проживання Станковському О.М.  у зв’язку з 

наявністю житла на праві користування (жила площа понад 7 кв.м. на одну особу – 

члена сім’ї). 

Запропонований проєкт рішення  поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

Рішення № 93  додається/ 
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30 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу комісії з інвентаризації водних 

об’єктів,  меліоративних земель, лісових ресурсів, об’єктів 

державної та комунальної власності, що знаходяться в межах 

Южноукраїнської міської територіальної громади, 

затвердженого рішенням виконавчого комітету 

Южноукраїнської міської ради від 12.10.2021 № 342 

 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

 

Комарніцька О.О.  доповіла, що  у зв’язку з кадровими змінами, що 

відбулись у виконавчих органах Южноукраїнської міської ради,  виникла 

необхідність внести зміни до складу вищевказаної комісії.  

Запропонований проєкт рішення  поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

Рішення №  94  додається/ 

 

 

31 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до складу комісії з самоврядного контролю 

за використанням та охороною земель, затвердженого 

рішенням виконавчого комітету Южноукраїнської міської 

ради від 02.11.2021 № 352 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

Комарніцька О.О.  доповіла, що у зв’язку з кадровими змінами, що 

відбулись у виконавчих органах Южноукраїнської міської ради,  виникла 

необхідність внести зміни до складу вищевказаної комісії.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення №  95  додається/ 
 

 

 
32 СЛУХАЛИ: Про створення комісії з визначення і відшкодування збитків 

власникам землі та землекористувачам, затвердження 

Положення про неї 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Комарніцька О.О. – начальник відділу  екології, охорони 

навколишнього середовища та земельних відносин  

Южноукраїнської міської ради  

 

Комарніцька О.О.  доповіла, що  у зв’язку з кадровими змінами, що 

відбулись у виконавчих органах Южноукраїнської міської ради,  виникла 

необхідність  створити вищевказану комісію у новому складі, затвердити Положення 

про неї, затвердити форму Акту та визнати таким, що втратило чинність попереднє 

рішення виконавчого комітету щодо створення комісії з визначення і відшкодування 

збитків власникам землі та землекористувачам, затвердження Положення про неї. 
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Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  96  додається/ 

 

 

33 СЛУХАЛИ: Про демонтаж рекламних конструкцій,  які розміщені 

приватним підприємством «Агролідер Груп» на території 

міста Южноукраїнська 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що у зв’язку із заборгованістю більш ніж 6 місяців 

по укладеним договорам на право користування місцем розташування рекламного 

засобу, яке перебуває у комунальній власності Южноукраїнської МТГ для 

розміщення об’єкта зовнішньої реклами,  з метою захисту прав та інтересів  міської 

тергромади, пропонується демонтувати рекламні конструкції, розміщені  ПП 

«Агролідер Груп» на території м. Южноукраїнська. Всього йдеться про 11 

конструкцій, 7 з яких розташовані в місті, 4 – на автодорозі Н-24. 

Латій І.В. запитав, що буде з боргом? 

Ічанська Х.В. відповіла, що борг буде повертатися у судовому порядку. 

Юридичну процедуру пройдено.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:       

«За»   - 11 

«Проти»  - немає 

«Утримались» - 5 
/Рішення № 97  додається/ 

 

 

34 СЛУХАЛИ: Про надання виконавчому комітету Южноукраїнської 

міської ради в особі відділу екології, охорони навколишнього 

середовища та земельних відносин Южноукраїнської міської 

ради дозволу на розміщення зовнішньої реклами ( для 

розміщення соціальної реклами) 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що  цей проект рішення підготовлено з метою 

запобігання  виникнення несанкціонованого звалища на території Южноукраїнської 

міської територіальної громади, а саме: вздовж автошляху – виїзд з смт 

Костянтинівки в межах Южноукраїнської МТГ. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 98  додається/ 
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35 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння  поштової адреси нежитловому приміщенню 

(кімнати №1, №2, №3, загальною площею 23,5 м2), 

розташованому за адресою: проспект Незалежності, 

11/проспект Соборності, 8, під’їзд 4, «0» поверх,                                     

м. Южноукраїнськ  Вознесенського району  Миколаївської 

області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 99 додається/ 

 

 

36 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

Х (загальною площею 16,9 м2), розташованому за адресою: 

вулиця Набережна Енергетиків, 29, під’їзд 2,  

м.Южноукраїнськ  Вознесенського району Миколаївської 

області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 100  додається/ 

 

 

37 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

IY (загальною площею 16,3 м2), розташованому за адресою: 

вулиця Енергобудівників,11, під’їзд 1, м. Южноукраїнськ  

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 101 додається/ 
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38 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

«0» (загальною площею 32 м2), розташованому за адресою: 

бульвар Шевченка,10, під’їзд 4, м. Южноукраїнськ   

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 102 додається/ 

 

 

39 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

ХLIII (загальною площею 18,1 м2), розташованому за 

адресою: бульвар Шевченка, 4, під’їзд 4 ,   м. Южноукраїнськ  

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 103  додається/ 

 

 

 

40 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

(кімнати № 1, №2, №3, загальною площею 23,7 м2), 

розташованому за адресою: проспект Незалежності,11/ 

проспект Соборності,8, під’їзд 6, «0» поверх,                                            

м. Южноукраїнськ  Вознесенського району  Миколаївської 

області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 104  додається/ 
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41 СЛУХАЛИ: Про  присвоєння поштової адреси нежитловому приміщенню 

«0» (загальною площею 15,5 м2), розташованому за адресою: 

бульвар Цвіточний, 11,  під’їзд 4, м. Южноукраїнськ  

Вознесенського району  Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

звернення комунального підприємства «Житлово-експлуатаційне об’єднання». 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 105 додається/ 

 

 

42 СЛУХАЛИ: Про присвоєння поштової адреси нежитловій будівлі, 

розташованій на вулиці Ломоносова, село Панкратове 

Южноукраїнської міської територіальної громади 

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

заяву начальника управління молоді,  спорту та культури Южноукраїнської  міської 

ради Захарко Н.Г. з врахуванням рішення Южноукраїнської міської ради, яким було 

передано нежитлову будівлю на вул. Ломоносова в с. Панкратове на баланс  

управління молоді,  спорту та культури. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 106  додається/ 

 

 

43 СЛУХАЛИ: Про зміну поштової адреси індивідуальному житловому 

будинку (присадибна ділянка), розташованого на 

вул.Степова,35, село Іванівка Южноукраїнської міської 

територіальної громади Вознесенського району 

Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що  цей проект рішення підготовлено в реагування 

на заяву гр. Демчевського О.В. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 107  додається/ 
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44 СЛУХАЛИ: Про присвоєння поштової адреси об’єкту будівництва-

індивідуальному житловому будинку, розташованому на 

вулиці Рибальська, біля будинку № 38, смт. Костянтинівка 

Южноукраїнської міської територіальної громади 

Вознесенського району Миколаївської області 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Ічанська Х.В. – заступник начальника відділу 

містобудування та архітектури Южноукраїнської міської 

ради 
 

Ічанська Х.В. доповіла, що цей проект рішення підготовлено в реагування на 

заяву громадянина України Войнича В.В., який придбав земельну ділянку і планує 

там будувати житловий будинок. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 108  додається/ 

 

 

45 СЛУХАЛИ: Про  внесення  змін та  доповнень  до  Регламенту  

виконавчого  комітету Южноукраїнської міської  ради, 

затвердженого рішенням виконавчого комітету  від 08.09.2021  

№ 307 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Глуницька І.В. – начальник загального відділу управління 

діловодства та зв’язків з громадськістю  апарату 

Южноукраїнської міської ради та її виконавчого комітету 

 

Глуницька І.В. доповіла, що  необхідність внесення  змін та доповнень до 

Регламенту виконавчого комітету  Южноукраїнської міської ради  викликана тими 

подіями,  які на сьогоднішній день відбуваються в  Україні. Далі доповідач озвучила 

пункти Регламенту виконавчого комітету, які потрібно викласти  в новій редакції або 

внести до них зміни (проект рішення членам виконавчого комітету для 

ознайомлення було роздано завчасно). 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  109  додається/ 

 

 

 

46 СЛУХАЛИ: Про клопотання щодо присвоєння Почесного звання України 

«Мати-героїня» 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  110  додається/ 
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47 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Порядку забезпечення пільговим 

зубопротезуванням 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

Гехад Е.Е. доповіла, що  даний проект рішення підготовлено з метою 

соціальної підтримки малозахищених осіб Южноукраїнської міської територіальної 

громади.  Пропонується збільшити  прожитковий мінімум з «1,5»  на  «2» та 

збільшити суму коштів з 2000 грн. на 4000 грн. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення № 111  додається/ 

 

 

48 СЛУХАЛИ: Про внесення доповнення до Порядку забезпечення 

малозабезпечених громадян похилого віку, осіб з 

інвалідністю, сімей з дітьми, осіб які опинились в скрутних 

життєвих обставинах, гарячим харчуванням та 

продуктовими наборами 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

Гехад Е.Е. доповіла, що  йдеться про внутрішньо переміщених осіб, яких 

необхідно забезпечити харчуванням та продуктовими наборами. 

Шевчук Л.М. запитала, хто контролює  розподіл гуманітарної допомоги, яка  

надходить до  міської лікарні? Вона вказала на те, що є інформація що спочатку її 

розбирають медсестри, а  вже потім вона йде за призначенням. 

Гехад Е.Е.  пояснила, що гуманітарною допомогою займається  управління  

охорони здоров’я. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  112  додається/ 

 

 

49 СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гехад Е.Е. – начальник управління соціального захисту  

населення Южноукраїнської міської ради 

 

Гехад Е.Е. доповіла, що  проектом рішення пропонується надати адресну 

грошову допомогу за рахунок коштів міського бюджету 66 малозабезпеченим 

громадянам та сім’ям, які перебувають у складних життєвих обставинах, на загальну 

суму 71350, грн. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  113  додається/ 
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50 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення виконавчого комітету 

Южноукраїнської міської ради від 02.06.2021 № 172 «Про 

затвердження Порядків використання коштів з бюджету  

Южноукраїнської міської територіальної громади на 

виконання міської комплексної програми «Охорона здоров’я 

в Южноукраїнській міській територіальній громаді» на 2021-

2025 роки     

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

Стахорська О.В. доповіла, що  проектом рішення пропонується внести зміни 

до Порядку забезпечення лікарськими засобами при амбулаторному лікуванні за 

рецептами лікарів, хворих на шизофренію та епілепсію, осіб, що мають психічні 

захворювання та бронхіальну астму. Пропонується  затвердити 100% відшкодування 

вартості ліків для цих  категорій хворих, до цього відшкодування становило 50%.  

Міська рада виділила  кошти і їх вистачить до кінця поточного року.  Хворих на 

епілепсію у місті – 91 особа, психічними захворюваннями (виявлених при 

диспансерних оглядах) страждають 32 особи. У минулому році за відшкодуванням 

щомісяця зверталися  до 25 осіб.  

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення № 114   додається/ 

 

 

 

51 СЛУХАЛИ: Про затвердження списку дітей перших двох років життя із 

малозабезпечених сімей для безкоштовного забезпечення 

продуктами дитячого харчування у   І кварталі 2022 року 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

Стахорська О.В. доповіла, що у І кварталі 2022 року продуктами дитячого 

харчування безкоштовно було забезпечено  22 дітей. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  115  додається/ 

 

 

 

52 СЛУХАЛИ: Про затвердження списку дітей перших двох років життя із 

малозабезпечених сімей для безкоштовного забезпечення 

продуктами дитячого харчування у  ІІ кварталі 2022 року 

 ДОПОВІДАЧ: 

 

Стахорська О.В. – начальник управління  охорони здоров’я 

Южноукраїнської міської ради 

 

Стахорська О.В. доповіла, що у ІІ кварталі 2022 року безкоштовними 

продуктами дитячого харчування планується забезпечити 10 дітей. 
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Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 
/Рішення №  116  додається/ 

 

 

 Дроздова М.Б.  повернулася до питання  члена виконавчого комітету 

Шевчук Л.М. щодо розподілу гуманітарної допомоги, яка надходить до лікарні 

міста Южноукраїнська. Вона відзначила, що гуманітарна допомога, після 

надходження до лікарні, розподіляється по відділенням. Ведеться облік цієї 

допомоги. Надана інформація потребує перевірки. На засіданні виконавчого 

комітету присутній директор  КНП «Южноукраїнська міська багатопрофільна 

лікарня»  Лупов С.І., який  почув озвучену інформацію і тепер здійснить її перевірку.  

 Вільховецький Р.В.  зауважив, що надана інформація потребує серйозної 

перевірки, щоб не постраждали ні в чому не винні люди. 

 

 

 

53 СЛУХАЛИ: Про встановлення розміру кошторисної заробітної плати, 

який враховується при визначенні вартості будівництва 

(нового будівництва, реконструкції, реставрації, капітального 

ремонту, технічного переоснащення) об’єктів, що 

здійснюється за рахунок коштів бюджету Южноукраїнської 

міської територіальної громади на 2022  рік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Петрик І.В. – начальник управління економічного розвитку 

Южноукраїнської міської ради 

 

Петрик І.В.  доповіла, що Порядок розрахунку розміру кошторисної заробітної 

плати, який враховується при визначенні вартості будівництва об’єктів за бюджетні 

кошти, затверджений наказом Міністерства регіонального розвитку України від 

20.10.2016 № 281. 

 Зазначеним порядком передбачено, що  розмір кошторисної заробітної плати, 

який враховується при складанні інвесторської кошторисної документації (на стадії 

розроблення проектної документації) визначається замовником (інвестором) у складі 

вихідних даних на проектування для звичайних умов будівництва за розрядом 

складності робіт 3,8, але не нижче ніж середньомісячна заробітна плата у 

будівництві (у розрахунку на одного штатного працівника) за попередній звітний 

рік, що оприлюднюється центральним органом виконавчої влади в галузі статистики, 

збільшена на прогнозний індекс споживчих цін на поточний рік, який є складовою 

основних прогнозних макропоказників економічного розвитку України, що 

схвалюються Кабінетом Міністрів. 

Раніше  це питання  щорічно виносилося на розгляд міської ради. Оскільки у нас 

зараз воєнний стан і постановою Кабінету Міністрів №252, якою врегульовано 

питання формування та виконання місцевих бюджетів у період воєнного стану та 

передано повноваження міських рад виконавчим комітетам, а розмір кошторисної 

заробітної плати впливає на розмір видатків міського бюджету на капітальний 

ремонт, реконструкцію, будівництво об’єктів комунальної форми власності, це 

питання винесено на розгляд виконавчого комітету. 

Управлінням економічного розвитку підготовлено 2 варіанти даного проекту 

рішення.  
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У першому варіанті кошторисну заробітну плату на 2022 рік пропонується 

встановити у розмірі 12102грн., що розрахована виходячи з середньомісячної 

заробітної   плати  у  будівельній  галузі  по  Україні, яка у 2021 році становила 

11289 грн.,  та прогнозного індексу інфляції на 2022 рік 7,2%. 

У другому варіанті проекту рішення  кошторисну заробітну плату на 2022 рік 

пропонується встановити у розмірі 12823 грн., що розрахована   виходячи з 

середньомісячної заробітної плати у будівельній галузі у Миколаївській області, яка 

у 2021 році становила 12823  грн., та прогнозного індексу інфляції на 2022 рік 7,2% 

У 2021 році діяв розмір кошторисної заробітної плати – 10 628 грн. 39 коп. І  

варіант +14%, ІІ  варіант +20% 

Також, даним проєктом рішення передбачено, що розмір кошторисної 

заробітної плати, встановлений у пункті 1 цього рішення, у 2022 році враховується 

при розробці нової проектно-кошторисної документації та коригуванні вже 

розробленої проектно-кошторисної документації та діє у 2023 році до моменту 

затвердження розміру кошторисної заробітної плати на 2023 рік. 

Рішення набирає чинності з дати його оприлюднення. 

Розмір заробітної плати і по першому варіанту і по другому варіанту буде 

правильним, але у зв’язку з війною у нас очікується значне недовиконання міського 

бюджету у 2022 році по доходам. 

Гончарова Т.О. відзначила, що у зв’язку з тими подіями, які відбуваються в 

Україні, очікується дуже значне (більше 100 млн.грн.) недовиконання бюджету 

Южноукраїнської міської територіальної громади та запропонувала членам 

виконавчого комітету голосувати за І-й варіант проекту рішення. Даний чинник 

напряму  впливає на обсяг видатків, які передбачаються з бюджету громади на 

капітальні роботи. Якщо в розмірі заробітної плати це буде 180 грн., то в обсягах 

міського бюджету це будуть мільйони гривень.  

Приставська І.Б. - начальник управління будівництва і ремонтів 

Южноукраїнської міської ради зауважила, що  вся документація на капітальні 

роботи  розроблена  на кошторисну заробітну плату 12823 грн. 

Майборода О.А. зазначив, що у разі прийняття  І-го варіанту рішення всю 

документацію необхідно буде переробити. 

Гончарова Т.О. вказала на те, що враховуючи значно негативну динаміку 

наповнення бюджету громади, навіть вже затверджені об’єкти будуть виноситися на 

секвестр, тобто – на закриття.  

Сікиринський В.І.  відзначив, що в кожній області може бути різна заробітна 

плата по галузі будівництва і тому правильним буде голосувати за І-й варіант, який  

розрахований  виходячи з середньої заробітної плати по Україні. 

 

На голосування ставиться І-й варіант проєкту рішення – 12102 грн. 

                                               РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:  

«За»   -  11 

«Проти»  -  немає 

«Утримались» -  5 
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  І-й варіант  (12102 грн.) запропонованого 

проєкту  рішення  

/Рішення № 117  додається/ 
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54 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до програми капітального будівництва 

об’єктів житлово-комунального господарства та соціальної 

інфраструктури Южноукраїнської міської територіальної 

громади на  2021-2025 роки в новій редакції, затвердженої 

рішенням Южноукраїнської міської ради від 22.04.2021 №339 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Приставська  І.Б. – начальник управління будівництва і 

ремонтів Южноукраїнської міської ради 

 

Приставська І.Б. доповіла, що  проектом рішення пропонується внести зміни 

до програми капітального будівництва в частині назв об’єктів, а саме:  

- пункт 64 «Реконструкція спортивного майданчику під міні-футбольне поле зі 

штучним покриттям Южноукраїнської загальноосвітньої школи І-ІІІ ступенів № 3 по 

бульвару Цвіточному, 5 в м. Южноукраїнську, Миколаївської області, в т.ч. 

коригування  ПКД та проведення експертизи»; 

-пункт 102 «Капітальний ремонт проїзної частини по вулиці Дружби в 

смт.Костянтинівка Вознесенського району Миколаївської області, в т. ч.  розробка 

проектно-кошторисної документації та проведення експертизи, виконання 

інженерно-геодезичних та інженерно-геологічних вишукувань» . 

Також пропонується доповнити програму капітального будівництва об’єктів 

житлово-комунального господарства та соціальної інфраструктури Южноукраїнської 

міської територіальної громади на 2021-2025 роки в новій редакції, затвердженої 

рішенням Южноукраїнської міської ради від 22.04.2021 №339, а саме: розділ 3 

«Завдання програми» доповнити новими пунктами 132-141. Далі доповідач зачитала 

назви  об’єктів з пунктів 132-141. 

Приставська І.Б. закликала депутатів підтримати даний проект рішення у 

зв’язку з критичною ситуацією, яка склалася по деяких об’єктах, особливо  по 

ліфтам в лікарні.  

Нечай В.М. зауважив, що зараз в Україні воєнний стан, начальник фінансового 

управління доповідає про шалений дефіцит бюджету, а міська рада передбачає 266 

млн.грн. на капітальні ремонти.  Де брати ці кошти? 

Приставська І.Б. пояснила, що цим проектом рішення тільки вносяться зміни 

в назви об’єктів.  Це потрібно зробити для того, щоб в подальшому була можливість  

працювати по цим об’єктам. Сьогодні кошти не виділяються, вони вже 

зарезервовані.  

Мартинко А.В.  повідомила, що ліфти в лікарні були введені в експлуатацію 

ще у 1982 році. Жодного разу за 39 років  цим ліфтам не проводилися капітальні 

ремонти. Зараз вони стоять закриті і якщо буде потреба доставити хворих в 

реанімацію, в хірургію, в операційний блок  - цього зробити буде неможливо. Було 

проведено експертизу ліфтів, яка  вказала на те, що вони однозначно підлягають 

капітальному ремонту.  

Сіроух Ю.М. зауважив, що  ліфти – це грузо-підйомні механізми і  навіть 

незначне зауваження, наприклад, до канату – це підстава щоб зупинити його на 

ремонт. Сьогодні потрібно прийняти міри для того, щоб ці ліфти запустити. 

Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  
 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення №  118  додається/ 
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55 СЛУХАЛИ: Про внесення змін до бюджету Южноукраїнської міської 

територіальної громади на 2022 рік 

 ДОПОВІДАЧ: 
 

Гончарова Т.О. – начальник фінансового управління 

Южноукраїнської міської ради 

 

Гончарова Т.О.  доповіла, що у відповідності  до постанови Кабінету 

Міністрів України від 11.03.2022 «Деякі питання формування та виконання місцевих 

бюджетів у період воєнного стану» повноваження з прийняття рішень про внесення 

змін до бюджетів передано виконавчим комітетам. Всі п’ять позицій змін 

стосуються  виключно внутрішнього перерозподілу.  

1. За зверненням  головного розпорядника бюджетних коштів (далі: ГРБК) –  

управління соціального захисту населення міської ради  невикористані кошти Фонду 

міської ради на виконання депутатських повноважень, зарезервовані за фінансовим 

управлінням, в сумі 1 000,0 тис.грн. перерозподілити на комплексну програму 

соціального захисту населення «Турбота» в частині забезпечення гарячим 

харчуванням 7 разів на тиждень внутрішньо переміщених осіб, які не 

працевлаштовані (103 грн. х 100 ос. х 30 днів х 3 міс.). 

2. За зверненням ГРБК – управління житлово – комунального господарства 

міської ради та одержувача бюджетних коштів – КП «СКГ» пропонується 

невикористані кошти за програмою реформування і розвитку ЖКГ в частині 

поточного утримання доріг, скверів, парку, меморіального комплексу, бульварів, 

кладовища, пляжу в сумі 80,0 тис.грн. перерозподілити на програму щодо організації 

мобілізаційної підготовки та територіальної оборони в частині створення блок-

постів з риттям траншей. 

3. Невикористані кошти за комплексною програмою «Профілактика злочинності 

та вдосконалення системи захисту конституційних прав і свобод громадян» в частині 

заохочення керівників громадських формувань та їх членів шляхом преміювання на 

суму 75,0 тис.грн. та за цільовою програмою захисту населення і територій від 

надзвичайних ситуацій техногенного та природного характеру в частині створення 

консультаційного пункту в селах та селищі громади, придбання стендів 

«Інформаційно-довідковий куточок цивільного захисту» на суму 20,0 тис.грн. – 

всього 95,0 тис.грн. – перерозподілити на програму захисту населення від 

надзвичайних ситуацій в частині  розробки проекту «Нове будівництво  місцевої 

автоматизованої системи централізованого оповіщення – ІІ черга», а саме на сільські 

території громади.  На сьогоднішній день на сільських територіях громади  системи 

оповіщення немає. 

4. За зверненням ГРБК – управління будівництва та ремонтів міської ради та 

КНП «ЮМБЛ» пропонується невикористані кошти, зарезервовані за фінансовим 

управлінням на медичну галузь, в сумі 1 414,5 тис.грн. та невикористані кошти 

Фонду міської ради на виконання депутатських повноважень, зарезервовані за 

фінансовим управлінням, в сумі 587,605 тис.грн. – всього 2 002,105 тис.грн. – 

перерозподілити на програму капітального будівництва об’єктів ЖКГ та соціальної 

інфраструктури в частині капітального ремонту 4 ліфтів КНП «ЮМБЛ». 

5. За зверненням ГРБК – виконавчого комітету міської ради пропонується 

невикористані кошти, зарезервовані за фінансовим управлінням на територіальну 

оборону, в сумі 415,0 тис.грн. та невикористані кошти Фонду міської ради на 

виконання депутатських повноважень, зарезервовані за фінансовим управлінням, в 

сумі 1 200,0 тис.грн. – всього 1 615,0 тис.грн. -   перерозподілити на програму щодо 

організації мобілізаційної підготовки та територіальної оборони в частині 

матеріально – технічного забезпечення територіальної оборони. 
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ВИСТУПИЛИ: 

Латій І.В. запропонував замість  розробки проекту  на  автоматизовану 

систему централізованого  оповіщення  для сільських територій громади закупити 4 

електричні оповіщувачі (ревуни) населення, які у разі необхідності будуть  

включатися і оповіщувати населення. А до системи автоматизованого оповіщення 

можна буде повернутися після закінчення війни.  

Гончарова Т.О. зауважила, що по системі оповіщення є жорсткі вимоги і 

спеціальна процедура, передбачена законодавством.   

Шевчук Л.М.  запитала, за що КП СКГ перераховуються  80,0 тис.грн.? 

Гончарова Т.О.  повідомила, що КП СКГ виконувало роботи по риттю 

траншей,  створенню блок-постів і за ці роботи  вони мають отримати кошти. 

Далі члени виконавчого комітету обговорили місця, де саме здійснювалося 

риття траншей. В обговоренні взяли участь Вільховецький Р.В., Майборода 

О.А.,  Акуленко О.А. 

Нечай В.М.  запитав про суму 1 615,0 тис.грн. 

Гончарова Т.О. відповіла, що це добавлено до попередньо виділених 9 

млн.грн., тобто 10 млн.214грн. – це загальна сума  виділена саме на територіальну 

оборону.  

Онуфрієнко В.В. зауважив, що з загальної суми залишилося 415 тис.грн., 

оскільки вже  заплановано, за вашою заявкою,  200 одиниць бронежилетів та касок. 

Запущено процес укладання договорів. 

Нечай В.М.  зауважив, що вже 42 дні йдуть розмови, що закупляються 

бронежилети, але куди  вони йдуть - невідомо. Тероборона їх не отримує. 

Онуфрієнко В.В. відповів, що бронежилети були передані ЗСУ. 

Нечай В.М. відзначив, що ЗСУ фінансуються та забезпечуються  

Міністерством Оборони. Чому Вам (міському голові) дають такі розпорядження – 

незрозуміло.  Обороняє місто тероборона, стоять на блок-постах – тероборона, а не 

ЗСУ. Тому хотілося б знати, коли будуть закуплені бронежилети та каски? 

Онуфрієнко В.В. закликав присутніх відповідально ставитися до того, що 

вони говорять та нагадав, що зараз не час сперечатися, а потрібно вирішувати 

поставлені питання. 

Андрєєва О.І. відзначила, що тероборона міста – це обличчя м. 

Южноукраїнська, засновником тероборони є міська влада. Сьогодні йде 42-й день 

війни. Бюджетна комісія міської ради збиралася 26.02.22, кошти були виділені 

одноголосно. Ми завжди підтримували і підтримуємо ЗСУ, але  територіальна 

оборона – це наші міські мешканці, наші сини та чоловіки.  До мене, як депутата, 

звернувся Дікусар А., який теж перебуває в теробороні і розповів, що з 

забезпеченням  у них дуже складно, немає навіть води.  Чому наші хлопці, які  

перебувають разом з Дікусаром А., абсолютно незахищені, за власні кошти  та 

кошти волонтерів купляють собі захисне спорядження. Чому  міська влада не може 

забезпечити їх водою, сухпайками?  Чому на 42-й день війни немає офіційно 

оформлених розпоряджень – хто, де і що готує?  Не можуть наші містяни всім 

забезпечити тероборону. Бюджетна комісія виділила багато коштів, але потрібно все 

робити швидше. Чому тільки зараз почалася процедура оформлення договорів, коли  

відмінено тендери, процедури закупівель спрощені? За 42 дні вже все повинне було 

бути закуплено і  пошито. 

Латій І.В.  зазначив, що він проти проекту на автоматизовану систему 

оповіщення і наполягає на придбанні для сільських територій 4 ревунів. 

Гончарова Т.О. озвучила пропозицію Латія І.В., яку  буде враховано при  

внесенні змін до бюджету  Южноукраїнської міської територіальної громади на 2022 

рік: 95 тис.грн. переноситься  на виконком для придбання 4 од. електричних ревунів 

із комплектуючими до них для сільських територій громади. 
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Запропонований проєкт рішення поставлено на голосування.  

 

ВИРІШИЛИ:  Прийняти  запропонований  проєкт  рішення  

з урахуванням озвучених змін та доповнень 
РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ:      одноголосно 

/Рішення №  119  додається/ 

 

 

 

Онуфрієнко В.В. запропонував розглянути 2 питання (про які йшлося при 

затвердженні порядку денного), які потребують обговорення з членами 

виконавчого комітету: 

- щодо фінансування територіальної оборони  м. Южноукраїнська; 

- щодо продажу алкогольних напоїв на території Южноукраїнської міської 

територіальної громади.  

 

1. Щодо фінансування територіальної оборони  м. Южноукраїнська. 

 

Онуфрієнко В.В. доповів, що для того, щоб  виділити  кошти з бюджету міста  

потрібно виконати  декілька завдань.  На сьогоднішній день  міським головою 

підписано  близько  100 листів на підприємства та до підприємців про необхідність 

збереження  середньої заробітної плати бійцям  тероборони, які працюють на цих 

підприємствах.  Керівники підприємств погодилися з тим, що за їх працівниками, які 

перебувають в теробороні, буде збережена середня заробітна плата.  Але є особи, які 

або зовсім не працювали, або працювали по найму.  Тому потрібно визначитися, як 

їм платити: по середній заробітній платі в Україні  (6500 грн.) чи по  прожитковому 

мінімуму (2481 грн.) Потрібні списки тих, хто зовсім не працював або працював по 

найму. Також, потрібно визначитися як платити: на банківську картку чи готівкою. 

Питань багато і з міського бюджету ми можемо виділити кошти як на  заохочення 

людей, які виконують обов’язки по обороні міста.  

 Міський голова відзначив, що він обговорював це питання з воєнним 

комендантом, тому що на воєнний період це передбачено документами.  Воєнний 

комендант  повідомив, що заохочення передбачені (можливі).  

 Можна зробити так, як на атомній електростанції, де працівники АЕС 

перерахували одноденний заробіток на потреби ЗСУ. 

 У нас при ККТП «Кобзар» відкрито рахунок на який можливо  

перераховувати  кошти, якими потім  будуть заохочуватися бійці тероборони.  

 Також, ми об’являємо акцію «Підтримай свого воїна», куди я особисто 

перераховуватиму 50% своєї премії, а за мною такий же  крок зроблять мої колеги.  

 Щодо бронежилетів,  першу частину яких забрали ЗСУ, ми вирішили питання 

вдруге, але  була затримка, тому що потрібно було пересвідчитися в  якості 

бронежилетів, які планувалося закупити (поки надійшов  пробний екземпляр, поки 

відстріляли).  

 По формі питання почали вирішувати відразу, але для її пошиття потрібний 

час –  мінімум 15 днів.  

 Висновок: для заохочення потрібні списки тих бійців, які не отримують 

заробітну плату і яким потрібно якось годувати сім’ю.  Отримувати і заробітну плату 

і заохочення – буде несправедливим. 

Нечай В.М.  вказав на те, що відповідно до ЗУ «Про соціально-трудовий 

захист військовослужбовців і членів їх сімей»  добровольчі підрозділи 

прирівнюються  до військових. Відповідно до цього Закону  у людей, призваних на 

військову службу, зберігається  місце роботи, заробітна плата і, крім цього, вони 
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отримують грошове забезпечення в Міністерстві оборони. При такому вирішенні 

проблеми, як у нас, через 2 тижні постане питання: хто буде стояти на блок-постах? 

Тільки за вчорашній день 10 осіб з добровольчого формування пішли до 

військкомату,   уклали там  контракти і будуть отримувати 30 тис.грн. зарплати плюс 

гроші, які їм платять відповідно до Закону про соціальний  і правовий захист членів 

їх сімей. 

 Далі Нечай В.М. зауважив, що так і не почув відповіді про строки надання 

бронежилетів. Також він запитав, коли буде закуплено форму і на яку суму?  Що 

робити людям, які працюють у підприємців?  Бійцям треба платити. Відтік кадрів 

зараз дуже великий, берем всіх хто приходить, а не кращих із кращих, як було 

раніше. І якщо міська влада буде так вирішувати питання, то завтра місто 

залишиться без охорони блок-постів.  

 Латій І.В. зауважив, що люди, коли записувалися в тероборону, писали про 

добровільний вступ, а зараз неприємним є саме факт все переводити на гроші. 

Платити треба тим, хто дійсно потребує, а якщо людина працює і має зарплату, то це 

зовсім інше.  В такий складний час не можна розривати державу. 

 Макану  В.Ю.  відзначив, що зараз вся Україна в теробороні і запитав, хіба 

немає якихось напрацювань з цих питань, схем? 

 Онуфрієнко В.В. пояснив, що ті, хто укладають контракт, фінансуються з 

Міністерства оборони, а зараз йдеться про тих, хто добровільно погодився захищати 

свої територіальні громади.  Саме тому йдеться про заохочення, а не про заробітну 

плату.  

 Далі міський голова повідомив, що питання вивчалося і було з’ясовано, що 

м.Первомайськ – не платить, смт Арбузинка – не платить, м. Вознесенськ – не 

платить, м.Київ – не платить. Платять у м.Дніпро, але  утримання  бійців здійснюють 

меценати. 

 Борисенко О.В.  проінформувала, що є  нормативний документ, в якому  

говориться, що держава гарантує  забезпечення  тероборони, але на державному 

рівні це питання ще не вирішено. 

 Онуфрієнко В.В. відзначив, що по бійцях добровольчих формувань  

вирішуються питання щодо сплати комунальних платежів, щодо  виплати кредитів 

та інші. Але сьогодні потрібно вирішити  як правильно, законним шляхом вирішити 

питання грошового забезпечення  бійців тероборони?  Прийняття рішень – це 

відповідальність як перед бійцями, так і перед мешканцями міста та державою.  

 Майборода О.А.  відзначив, що  за рахунок бюджетних коштів можна 

закупляти продуктові набори - якісні, калорійні продукти харчування, якими 

забезпечувати на  місяць, та медикаменти. 

 Макану В.Ю. запитав, скільки в теробороні непрацюючих? 

Нечай В.М.  відповів, що спочатку потрібно визначити, хто підпадає під 

термін «непрацюючі» (людина може перебувати на обліку в службі зайнятості, може 

працювала у підприємця і втратила роботу). 

Дроздова М.Б.  пояснила, що маються на увазі ті, хто не отримують дохід. 

 Макану В.Ю. зазначив, що тих, хто не отримує доходу, буде змога 

заохочувати. Перемога не так далеко.  

 Онуфрієнко В.В. запропонував Нечаю  В.М. підготувати списки тих, хто не 

отримує  ніякого доходу – ПІБ, місце проживання, списки тих, хто працював по 

договору  і втратив роботу. Також, міський голова вказав на те, що потрібно 

визначитися з сумою коштів для виплати бійцям тероборони – 6, 5, 3 тис.грн. 

Комуналку вони платити не будуть. 

 Макану В.Ю. запропонував проголосувати за виплату мінімальної заробітної 

плати – 6,5 тис.грн. тим, хто дійсно не працює і немає коштів для життя, а виплати 
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здійснювати згідно з підготовленими списками.  Проголосувавши зараз,  не буде 

потреби збирати виконавчий комітет ще раз.  

Гончарова Т.О.  зауважила, що збиратися  ще раз з цього питання  буде 

потрібно. 

 Колесников І.К.  звернувся до присутніх щодо пропозиції Латія І.В. 

придбати для сіл 4 ревуни. Він пояснив, що гроші потрібні для розробки ІІ частини 

проекту на підключення 4 приєднаних до міста населених пунктів. Для здійснення  

їх оповіщення потрібний проект.  Якщо купити ревуни – то хто їх запускатиме, через 

що їх запускати.  Це тимчасове вирішення питання. Система оповіщення на села 

потрібна буде і після закінчення війни і якщо  зараз не зробити проект, то рухатися 

далі буде неможливо.  

 Дроздова М.Б. зауважила, що в селах оповіщення потрібне саме сьогодні. 

 Колесников І.К. зазначив, що  з питання оповіщення сіл проведена значна 

частина роботи, підготовлені договори і в травні-червні ця робота буде закінчена. 

Далі експертиза. 

 Онуфрієнко В.В.  констатував, що члени виконкому  погоджуються виділити 

кошти  бійцям тероборони (добровільне об’єднання самооборони), потрібні тільки 

списки. З сумою визначилися – 6,5 тис.грн. 

 Гончарова Т.О.  відзначила, що для здійснення виплат потрібно буде 

приймати 2 рішення виконавчого комітету: 

- внесення змін до Програми  щодо організації мобілізаційної підготовки та 

територіальної оборони; 

- затвердження Порядку здійснення  заохочення членів добровільної територіальної 

оборони, де буде прописана сума коштів,  одержувач  коштів, за що отримує і звідки 

отримує.  

 Нечай В.М. запитав, чи це буде разова допомога, чи постійні виплати? 

Гончарова Т.О. відповіла, що це буде залежати від того, як буде прописано в 

Порядку. 

 Шевчук Л.М. запропонувала  прийняти рішення сьогодні та дати  декілька 

днів на підготовку списків. 

 Онуфрієнко В.В. зазначив, що потрібно також  врегулювати питання виплат 

у тому випадку, коли одні  бійці виходять з тероборони і йдуть у військкомат 

продовжувати службу, а на їх місце приходять інші. 

 Вільховецький Р.В. зауважив, що  в теробороні потрібно утримувати людей, 

тому що якщо сім’ї бійця не буде чого їсти, то він піде в ЗСУ, де він матиме грошове 

забезпечення.  

 Онуфрієнко В.В. відзначив, що вже  все обговорили і тепер  відповідні 

служби будуть готувати проект рішення.  

Члени виконавчого комітету  погодилися  з таким вирішенням питання.  

 

2. Щодо продажу алкогольних напоїв на території Южноукраїнської 

міської територіальної громади.  

 

 Онуфрієнко В.В. відзначив, що членам виконавчого комітету потрібно 

визначитися: продавати на території Южноукраїнської міської територіальної 

громади спиртні напої чи не продавати взагалі.  Дане питання обговорювалося на 

різних рівнях і більшість  вважає за краще не продавати. Вознесенськ та 

Первомайськ  прийняли рішення продавати спиртні напої у період часу з  09.00 год. 

до 17.00 год. (Вознесенськ) та  з 11.00 год. до 17.00 год. (Первомайськ).  

 Судаков  Д.С.  відзначив, що потрібно дозволити продаж слабоалкогольних 

напоїв, оскільки це наповнення  бюджету міста.  
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 Макану В.Ю. зауважив, що коли  спиртні напої не продавали протягом 

місяця всі бачили, що творилося в магазинах, тому потрібно продавати. 

 Онуфрієнко В.В. повідомив, що було зафіксовано 22 правопорушення плюс 8  

отруєнь.  Також є проблема, що  на руках у мешканців міста  є зброя. 

 Міський голова відзначив, що минулого разу рішення про дозвіл на продаж 

алкогольних напоїв було прийняте на підставі рішення воєнного коменданта.  На 

сьогоднішній день є розпорядження вищестоячих органів, яке ми повинні 

обов’язково виконати. Ми можемо тільки  визначитися з годинами продажу. Але, 

якщо виконавчий комітет прийме рішення не продавати алкогольні напої на 

території тергромади, то  воєнному комісару  буде надано рішення про повну 

заборону на продаж  алкогольних напоїв. 

 Макану В.Ю. зауважив, що сухі закони нікого не зупиняли. Є 

самогоноваріння та інші способи де дістати спиртне.  Щодо правопорушників – кого 

піймали направляти на  риття траншей  та прославляти на все місто. 

 Онуфрієнко В.В. запропонував дозволити тільки  слабоалкогольні напої та 

пиво, а в подальшому, якщо правопорушень не буде, дозволити продаж горілки. 

 Нечай В.М. підтримав Макану В.Ю., що заборони ніколи не давали 

позитивного ефекту. Він запропонував дозволити продаж спиртних напоїв з 

11.00.год до 18.00 год. у вихідні дні, а потім проаналізувати як це вплинуло на 

правопорушення.  

 Латій І.В. запропонував взагалі не продавати спиртні напої.  

 Онуфрієнко В.В. запропонував  ставити на голосування 3 пропозиції: 

1. Дозволити продаж слабоалкогольних напоїв та пива у вихідні дні; 

2. Обмежити продаж алкогольних напоїв  у часі з 11.00 год. до 17.00 год. та у 

кількості; 

3. Повністю заборонити продаж алкогольних напоїв. 

 

Дроздова М.Б.   повідомила,  що  на  території  Миколаївської  області  діє  

розпорядження від 23.03.22, яким дозволено продавати алкогольні напої  без 

обмеження в часі, тому встановлювати якісь обмеження не потрібно.  Магазини в 

місті і так працюють тільки до 18.00. У суботу просто неможливо було купити якісь 

продукти в тих магазинах, де продавали алкогольні напої.  

Вільховецький Р.В.   підтримав  пропозицію  не  встановлювати  ніяких  

обмежень.  

Онуфрієнко В.В.  відзначив, що для голосування  залишилося 2 пропозиції: 

1. Дозволити продаж  алкогольних напоїв у вихідні дні без обмеження в 

кількості, але з обмеженням у часі – з 10.00 год. до 17.00 год.; 

2. Повністю заборонити продаж алкогольних напоїв. 

 

На голосування ставиться перша пропозиція: 

   РЕЗУЛЬТАТИ  ГОЛОСУВАННЯ: 

   «За»   - 14 

   «Проти»  - немає 

   «Утримались» - 2 

 

ВИРІШИЛИ:   Дозволити продаж  алкогольних напоїв у вихідні дні без  

      обмеження  в  кількості,  але  з  обмеженням  у   часі –  

    з 10.00 год. до 17.00 год.; 

 

 

Звучить Гімн України. 
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Міський голова       Валерій ОНУФРІЄНКО 

 

 

Перший заступник  

міського голови                                  Олексій МАЙБОРОДА         

 

 

 

 

 
Світлана КУЗЬМІНА  
5-55-73 
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